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معاون آموزشی دانشگاه یزد:

مشکلات آموزش غیرحضوری در ترم پیش مرتفع شده است
موزشی  آ معاون   ، قی صاد تقی  محمد

دانشگاه یزد نیز با بیان اینکه در ترم قبل 

از همان ابتدا اعلام کردیم کلاس های 

غیرحضوری در ساعت مشخصی برگزار 

می شود، گفت: »نظم آموزشی برکات 

زیادی را به همراه داشت، اما طبیعتا 

باتوجه به عدم آشنایی اساتید به تدریس 

در فضای مجازی و همچنین ناآگاهی 

دانشجویان از این حوزه و بروز برخی مشکلات برای دانشجویان در حوزه 

سخت افزاری رضایت کامل از آموزش غیرحضوری حاصل نشد، اما معتقدیم 

باتوجه به شرایط ایجادشده ترم گذشته را درنهایت بدون مشکل پشت سر 

گذاشتیم.«

بتوانیم آموزش  اینکه  ع سال تحصیلی جدید گفت: »برای  او درباره شرو

غیرحضوری موفق تری داشته باشیم، تامین بستر سخت افزاری و نرم افزاری 

یکی از موضوعات مهم ما بود که بلافاصله بعد از پایان ترم گذشته، اقدامات 

لازم را در این زمینه شروع کردیم و بخش سخت افزاری را گسترش دادیم و امروز 

تا حد زیادی ازلحاظ سخت افزاری و نرم افزاری خیال مان راحت است. ما هم 

برای افزایش مهارت اساتید جهت آموزش در فضای مجازی دوره هایی را طراحی 

کرده ایم تا بتوانند با قواعد این حوزه آشنا شوند و بخش دوم، ارتقای کیفیت 

محتوای آموزش مجازی است که این مساله بسیار مهمی تلقی می شود و برای 

اینکه بتوانیم محتوای خوبی را آماده کنیم، با شرکت هایی در این زمینه رایزنی 

کردیم تا بتوانند در حوزه تولید محتوا کمک کنند و از چندین استودیوی مجهز 

برای ضبط محتوای آموزش مجازی بهره خواهیم برد.« 

  مدیریت هتلی را در خوابگاه هایمان اجرایی خواهیم کرد
معاون آموزشی دانشگاه یزد با تاکید بر اینکه برنامه اصلی مان برای شروع ترم 

جدید برگزاری برخط کلاس ها است، اظهار داشت: »البته در تلاش هستیم 

محتوای غیرآنلاین را نیز ارتقا دهیم تا هر دو روش را درکنار یکدیگر داشته 

باشیم. برنامه ریزی آموزشی ما به گونه ای است که بتوانیم به راحتی از حالت 

آموزش غیرحضوری به حالت حضوری و برعکس تغییر روش دهیم و در همین 

راستا برنامه ریزی مان به گونه ای است که تعداد دانشجویانی که در کلاس های 

غیرحضوری ما شرکت می کنند، همان میزانی باشد که برای کلاس های 

حضوری درنظر گرفته ایم.« صادقی گفت: »وزارت علوم برای دانشجویان به ویژه 

تحصیلات تکمیلی بحث آموزش تلفیقی را مطرح کرده و ما نیز این مقوله را دنبال 

می کنیم. همچنین خوابگاه های دانشگاه را برای اینکه در زمان های محدود 

توسط دانشجویان مورد استفاده قرار بگیرد تجهیز کرده ایم، به طوری که در اصل 

مدیریت هتلی را برای خوابگاه ها درنظر گرفتیم. همچنین به دنبال این هستیم تا 

برای دانشجویان تحصیلات تکمیلی ورودی جدید که قاعدتا باید با اساتید آشنا 

شوند تا بتوانند استاد راهنما را تعیین کنند شرایط را به صورتی فراهم کنیم که 

برای مدت کوتاهی در دانشگاه حاضر شده و بتوانند به شکل موثرتر وارد حیطه 

فعالیت های پژوهشی شان شوند.«

  نحوه برگزاری امتحانات بستگی به شرایط روز بیماری دارد 
او اظهار داشت: »اتاق های بزرگ خوابگاه که در حالت معمول 6 نفر در آن 

اسکان داده می شود در شرایط فعلی نهایتا به دو نفر اختصاص داده می شود 

و در اتاق های کوچک نیز تنها یک دانشجو اسکان داده می شود و تمهیداتی 

نیز درنظر گرفته ایم تا سرویس های بهداشتی به تعداد محدودی دانشجو داده 

می شود. البته همه اینها بستگی به ستاد ملی مقابله با کرونا دارد و اگر شرایط 

در آینده تغییر کند، قطعا برنامه ریزی ها نیز دستخوش تغییراتی خواهد شد.« 

معاون آموزشی دانشگاه یزد درباره ارزیابی دانشجویان گفت: »ترم گذشته تمام 

آزمون های دانشگاه به صورت غیرحضوری برگزار شد و باوجود اینکه با دیگر 

دانشگاه ها صحبت کرده بودیم تا امتحانات به صورت حضوری برگزار شود، اما 

به دلیل تراکم دانشجویان و سفر آنها به مراکز استان ها این کار را لغو کردیم. 

بدون شک همان طور که کلاس های مجازی راندمان کلاس های حضوری 

را ندارد، این آزمون ها نیز نمی تواند به طور کامل مورد استناد قرار بگیرد، با 

این حال درباره اینکه در ترم پیش رو چه روندی را خواهیم داشت، بستگی به 

شرایط روز دارد، اما درحال حاضر قرار نیست آزمون ها را منوط به آزمون های 

میان ترم و پایان ترم کنیم، بلکه قرار است به صورت مستمر ارزیابی دانشجویان 

را داشته باشیم و این کار توسط گرفتن کوئیز یا ارزیابی پروژه ها و سمینارهای 

دانشجویان دنبال می شود.« 

معاون آموزشی دانشگاه تهران: 

ترم تحصیلی برای نودانشجویان از آبان ماه آغاز خواهد شد

سیدحسین حسینی، معاون آموزشی 

طبق  اینکه  بیان  با  تهران  دانشگاه 

 ، رت گرفتــه صــو ی  مه ریزی ها برنا

را  ید  جد تحصیلی  ل  ســـا مـا  لـزا ا

به صورت الکترونیکی آغاز خواهیم کرد، 

ز  ا ما  یمی  قد ن  نشجویا ا د «  : گفت

29شهریورماه و همچنین نودانشجویان 

نیز براساس معرفی سازمان سنجش از 

آبان ماه در کلاس های غیرحضوری شرکت خواهند کرد. با این حال برای 

دانشجویان تحصیلات تکمیلی به ویژه آن دسته از دانشجویانی که به 

مرحله پایان نامه و رساله رسیده اند، شرایط حضورشان در دانشگاه فراهم 

شده است.« او افزود: »بنای دانشگاه برای دانشجویان جدیدالورود نیز 

آن است که بتوانند بخشی از دوره شان را به صورت حضوری در دانشگاه 

آموزش ببینند، البته قطعا برای دانشجویان غیربومی که حضورشان در 

دانشگاه الزامی است، خوابگاه را خواهیم داشت و چنین وضعیتی را در 

ترم تابستان هم برای دانشجویان تحصیلات تکمیلی که نیاز به ارائه دروس 

عملی داشتند، فراهم کرده بودیم.« معاون آموزشی دانشگاه تهران با تاکید 

بر اینکه ترم گذشته همه دانشگاه ها یکباره وارد فضای آموزش غیرحضوری 

شدند و همین مساله مشکلاتی را به همراه آورده بود، اظهار داشت: 

»دانشگاه تهران درحوزه آموزش های الکترونیک سابقه قابل توجهی دارد، 

اما قطعا اینکه کل بار آموزشی به صورت غیرحضوری دنبال شود، برای 

اولین بار رخ داده بود و آنچه امروز باید بیشتر از گذشته مدنظر قرار دهیم 

ارتقای کیفیت آموزش در فضای الکترونیک است. 

انتظار دانشجویان نیز این است که امکانات و زیرساخت ها را به گونه ای 

بهبود دهیم که بتوانیم فضای بهتری را برای آموزش استفاده کنیم.«

حسینی با بیان اینکه سامانه ای که در دانشگاه برای آموزش استفاده 

می شود یکپارچه است، تصریح کرد: »تنها از یک سامانه در سال تحصیلی 

آتی استفاده می کنیم که امکانات لازم را نیز دارد، اما هنوز از طرف 

دانشجویان دغدغه هایی درحوزه پهنای باند وجود دارد که امیدواریم این 

مشکل که جزء مسائل ملی نیز محسوب می شود، به زودی برطرف شود.« 

او خاطرنشان کرد: »درحال حاضر هدف مان این است که کل ترم را به صورت 

الکترونیکی ارائه دهیم و قاعدتا امتحانات نیز به همین شیوه برگزار 

می شود، اما قطعا اگر فضا در آن زمان مناسب باشد می توانیم امتحانات 

را به صورت حضوری نیز برگزار می کنیم. همچنین ما در ترم گذشته از 

ظرفیت دانشگاه پیام نور نیز برای برگزاری حضوری امتحانات برخی دروس 

استفاده کرده ایم. از سوی دیگر در ترم جاری نیز برای دانشجویانی که در 

آستانه فارغ التحصیلی هستند و برای دروس عملی خود نیاز به حضور در 

دانشگاه دارند، شرایط مهیا شده است.«

 سخنگوی دانشگاه آزاد اسلامی خبر داد

اتخاذ تمهیدات لازم برای شروع 
غیرحضوری سال تحصیلی جدید 

ی  سـخنگو  ، ری حیـد حمـد  ا

دانشـگاه آزاد اسـلامی بـا بیـان 

مختلـف  ت  ا تمهیـد ینکـه  ا

 ، شـی ز مو آ ی  ه هـا ز حو ر د

پژوهشـی، اداری- مالـی بـرای 

شـروع سال تحصیلی اندیشیده 

همـه  «  : گفـت  ، سـت ا ه  شـد

کشـور  کل  در  مـا  واحدهـای 

آمادگـی لازم بـرای شـروع سـال تحصیلـی را دارند و خوشـبختانه تجربه 

خوبـی را در تـرم بهمـن و تابسـتان در حـوزه آمـوزش مجـازی کسـب 

کرده ایـم. بـه همیـن دلیـل همـه واحدهـا متناسـب با اعلام سـتاد ملی 

مقابلـه بـا کرونـا آمـاده هسـتند تا اگـر بنا به برگزاری حضـوری کلاس ها 

بـود، ایـن کار را انجـام دهنـد و حتـی اگـر اعـلام سـتاد مبنی بـر آموزش 

مجـازی باشـد، آمادگـی لازم در ایـن زمینـه وجـود دارد، از سـوی دیگـر 

تمهیـدات بـرای برگـزاری تـرم به صـورت نیمه حضـوری و نیمه مجـازی 

نیز درنظر گرفته شده است.« 

او افـزود: »کار خوبـی کـه در دانشـگاه آزاد اسـلامی صـورت گرفته بحث 

راه انـدازی سـامانه آموزشـیار اسـت. درحالی کـه پیش تـر سـامانه های 

400 واحد دانشـگاه مسـتقل عمل می کرد و هرکدام سـامانه آموزشی، 

پژوهشـی، اداری-مالی و شـهریه متفاوتی داشـتند و این باعث می شـد 

کـه کار گزارش گیـری از واحدهـا سـخت باشـد، امـا بـا انجـام کار فنـی 

دوسـاله سـامانه آموزشـیار آمـاده شـده اسـت. همچنیـن دانشـگاه آزاد 

اسـلامی از طریـق دوسـامانه می توانـد شـیوه آمـوزش مجـازی را بـرای 

بیـش از یـک میلیـون دانشـجو ارائـه دهـد و هیچ مشـکلی در این زمینه 

وجـود ندارد.« 

سـخنگوی دانشـگاه آزاد اسـلامی با بیان اینکه پیش فرض شـروع سال 

تحصیلی جدید در واحدهای دانشـگاه متناسـب با وضعیتی اسـت که 

در کشـور وجـود دارد، خاطرنشـان کـرد: »به عبـارت دیگـر نحوه شـروع 

سـال در اسـتان هایی که وضعیت سـفید دارند با آنانی که در وضعیت 

زرد یـا قرمـز هسـتند، متفـاوت خواهـد بـود. بـا ایـن حـال به طـور کلـی 

شـروع سـال به صـورت مجـازی خواهـد بـود، امـا تمهیداتی اندیشـیده 

شـده تـا دانشـجویان از 16جلسـه آموزشـی بتواننـد چهارجلسـه رادر 

گروه هـای پنج نفـره به صـورت حضـوری در دانشـگاه ها حاضـر شـوند 

تـا ارتبـاط بین اسـتاد و دانشـجو قطع نشـود.« 

رئیس دانشگاه امیرکبیر: 

آموزش حضوری هدف اصلی دانشگاه در سال تحصیلی جدید است 

سیداحمد معتمدی، رئیس دانشگاه امیرکبیر 

درباره شروع سال تحصیلی جدید گفت: 

»ترم جدید را با یک هفته تاخیر آغاز می کنیم. 

البته روند ثبت نام انجام می شود، اما چون 

دانشجویان جدیدالورود با یک ماه تاخیر 

معرفی می شوند، نمی خواهیم فاصله ای بین 

این دانشجویان با دانشجویان قدیمی وجود 

داشته باشد. همچنین باوجود اینکه روند 

دانشگاه در ترم گذشته را دنبال می کنیم، اما تلاش می کنیم دانشجویان تا حد ممکن 

در دانشگاه حضور داشته باشند.«

او با تاکید بر اینکه ارزیابی مان این است که ترم گذشته در بسیاری از درس ها با 

تلاش اساتید کیفیت آموزش پایین نیامده بود، اظهار داشت: »با این حال در مقطع 

کارشناسی از آنجاکه کیفیت ارزیابی دانشجویان در امتحان مجازی پایین بود، این 

احتمال وجود دارد که کیفیت کمی کاهش پیدا کرده باشد، چراکه به هیچ وجه 

امکان نمره دهی به دانشجویان وجود نداشت. در ترم آینده نیز هرچند باز به شرایط 

بیماری کرونا بستگی دارد، اما درمجموع درنظر داریم آموزش دروس برای دانشجویان 

کارشناسی همچنان به صورت مجازی برگزار شود، اما در میانه ترم دانشجویان به مدت 

دوهفته به دانشگاه می آیند تا با حضور اساتید رفع اشکال درسی آنها انجام شود.«

  آزمایشگاه های دانشگاه در ترم جدید با ظرفیت محدود فعال خواهند شد 
رئیس دانشگاه امیرکبیر بیان داشت: »در مقاطع کارشناسی ارشد و دکتری نیز این 

مدت چهار هفته درنظر گرفته شده است. ازسوی دیگر درباره آزمایشگاه نیز برنامه 

جداگانه ای داریم تا دانشجویانی که در آستانه فارغ التحصیلی هستند یا به صورت 

داوطلب می خواهند از این تجهیزات استفاده کنند، بتوانند به صورت فشرده در 

دانشگاه حضور پیدا کنند، البته طبیعی است که آزمایشگاه ها با ظرفیت پایین فعال 

خواهند بود.«

معتمدی با تاکید بر اینکه امتحانات به طور حتم به صورت حضوری برگزار می شود، 

اظهار داشت: »دلیل برگزاری حضوری امتحانات نیز آن است که اساتید باید به 

دانشجویان نمره دهند و در غیر این صورت ارزیابی دقیقی نخواهیم داشت، با 

این حال حضور دانشجویان الزاما در تهران نخواهد بود؛ چراکه درحال رایزنی هستیم 

تا از ظرفیت واحدهای پیام نور و دیگر بخش ها استفاده کنیم و دانشجویان بتوانند 

در نزدیک ترین دانشگاه محل سکونت خود حضور پیدا کرده و به صورت همزمان در 

امتحانات شرکت کنند.«

 

  بیش از 25درصد از ظرفیت دانشجویان به طور همزمان در دانشگاه حضور 
نخواهند داشت 

او درباره پروژه های دانشجویان دکتری و کارشناسی ارشد افزود: »این مساله به اساتید 

بستگی دارد و اعضای هیات علمی مدت زمان حضور دانشجویان را به دانشگاه اعلام 

می کنند و در مدت اعلام شده حضور دانشجویان الزامی خواهد بود؛ چراکه همه 

دانشجویان پروژه ندارند. البته اساتید و کارکنان به هرحال در دانشگاه حضور دارند، 

اما تلاش مان این است که به صورت همزمان بیشتر از 25درصد از دانشجویان در 

دانشگاه و خوابگاه حضور نداشته باشند.« 

رئیس دانشگاه امیرکبیر درباره ارزیابی دانشجویان درطول ترم بیان داشت: »این مساله 

در اختیار اساتید قرار داده شده و ممکن است در زمان حضور دانشجو در دانشگاه این 

کار را به صورت حضوری انجام دهند یا در غیر این صورت به روش غیرحضوری مساله 

را دنبال کنند. البته درباره دانشجویان دکتری هم بحث پروژه و حضور در سمینارها 

به عنوان ارزیابی تلقی می شود، اما پیش بینی مان برای پایان ترم برگزاری حضوری 

امتحانات بوده که قطعا این موضوع نیز منوط به آن است که شرایط کرونا به شکل 

فعلی تداوم داشته باشد، چراکه درصورت تغییر شرایط، ممکن است ستاد کرونا در 

پایان ترم اعلام تعطیلی دانشگاه ها را بدهد که شرایط کاملا متفاوت خواهد شد.«

معتمدی خاطرنشان کرد: »اگر شرایط طوری شود که نیاز باشد دانشجویان کارشناسی 

در خوابگاه اسکان داده شوند، قطعا در آن مقطع دانشجویان تحصیلات تکمیلی 

باید خوابگاه را تخلیه کنند، چراکه درنظر داریم در هر اتاقی تنها یک دانشجو اسکان 

داده شود، مگر اینکه شرایط خاصی ایجاد شود و نهایتا دو نفر در یک اتاق حضور 

داشته باشند.«

»فرهیختگان« در آستانه شروع سال تحصیلی جدید وضعیت دانشگاه های کشور را بررسی کرد

حضور حداقلی دانشجویان و تداوم 
آموزش غیرحضوری در ترم جدید

ع  دیگـر زمـان زیـادی بـه شـرو

سـال تحصیلـی جدیـد نمانـده 

بایـد  کشـور  دانشـگاه های  و 

بازهـم باوجـود کروناویـروس بـه 

اسـتقبال تـرم جدیـد برونـد؛ موضوعـی کـه باتوجـه بـه تجربیـات تـرم گذشـته و 

نارضایتی هـای ایجادشـده درخصـوص نحـوه آمـوزش غیرحضـوری و پاییـن آمدن 

کیفیـت از یـک طـرف و همچنیـن ناآشـنایی برخـی اسـاتید بـا نحـوه تدریـس در 

بسـتر اینترنـت کار را بـرای مسـئولان دانشـگاهی سـخت تر کـرده اسـت. هرچنـد 

قطعـا مدت زمـان تعطیلـی دانشـگاه ها زمـان مناسـبی را در اختیـار روسـا و دیگـر 

مسـئولان مربوطـه گذاشـته بـود تـا بتوانند تمهیـدات لازم را برای شـروع اولین ترم 

سـال تحصیلی 1400-1399 اتخاذ کنند، اما شـرایط مختلف شـیوع بیماری در 

اسـتان های مختلف باعث شـده دانشـگاه ها متناسـب با شـرایط خود به اسـتقبال 

ایـن تـرم برونـد؛ تـا جایی کـه برخـی دانشـگاه ها آموزش حضـوری را سـرلوحه خود 

قـرار داده و برخـی دیگـر همچنـان سیاسـت تـرم قبل را مدنظر دارنـد. البته درکنار 

همـه سیاسـت های درنظـر گرفته شـده بایـد ایـن مسـاله را نیـز مدنظر قـرار داد که 

هـر لحظـه ایـن امـکان وجـود دارد کـه سـتاد ملـی مقابله بـا کرونا دسـتور تعطیلی 

دانشـگاه ها را در برخی اسـتان ها صادر کرده و در یک کلام تمام برنامه ریزی های 

صورت گرفتـه را بی اثـر کنـد. 

۰۰:۰۰پایان غلط گیری۰۰:۰۰شروع غلط گیری۰۰:۰۰پایان صفحه آرایی۰۰:۰۰شروع صفحه آرایی

پنجشنبه ۱۳ شهریور ۱۳99   شماره ۳۱۲۵

@دانشگاه f a r h i k h t e g a n d a i l y

زهرا رمضانی
روزنامهنگار

تمدید مهلت ثبت نام در آزمون  دانشنامه تخصصی و فوق تخصصی تا فردا

مرکز سنجش آموزش پزشکی اعلام کرد: »مهلت ثبت نام آزمون های دانشنامه تخصصی و 

فوق تخصصی از ساعت 11 چهارشنبه 12 شهریور تا ساعت 24 پنجشنبه تمدید شد. ثبت نام از 

طریق سایت مرکز سنجش آموزش پزشکی انجام می شود.«پیش از این مرکز سنجش آموزش پزشکی 

در اطلاعیه ای خطاب به داوطلبان تمامی رشته های تخصصی و فوق تخصصی شرکت کننده 

در آزمون دانشنامه سال 99 اعلام کرد: »با توجه به برگزاری آزمون کتبی و شفاهی سال جاری 

به صورت کامپیوتری، این دبیرخانه درنظر دارد برای آشنایی بیشتر داوطلبان با نحوه پاسخگویی 

به آزمون های تحت کامپیوتر 2 مرحله آزمون آزمایشی با هدف آموزش و آشنایی بیشتر داوطلبان 

با نحوه برگزاری آزمون در روزهای 13 و 14 شهریورماه برگزار کند. داوطلبان موظف به شرکت 

در آزمون آزمایشی اعلام شده هستند.« همچنین براساس دستورالعمل اجرایی آزمون دانشنامه 

فوق تخصصی، تمامی افرادی که در موعد مقرر ثبت نام کرده اند باید برای اطلاع از واجد شرایط 

بودن برای شرکت در آزمون در تاریخ های 21 و 22 شهریورماه 99 به سایت اینترنتی مرکز سنجش 

پزشکی مراجعه کنند. داوطلبان لازم است تا 15 آذر 99 دوره دستیاری خود را به پایان برسانند.

حضور بیش از 2۰۰ شرکت دانش بنیان در حوزه حمل ونقل هوشمند

شـهاب خدامـرادی، مسـئول حـوزه هوشمندسـازی سـتاد توسـعه فناوری هـای فضایـی و حمل ونقـل پیشـرفته معاونـت علمـی و فنـاوری 

ریاسـت جمهوری در گفت وگو با فارس گفت: »هوشمندسـازی اسـتفاده از فناوری های نوین و به روز ازجمله فناوری های اطلاعات، ارتباطات 

IT، فناوری هـای نرم افـزار و الکترونیـک اسـت کـه امـروزه به دلیـل افزایـش بهره وری در تمـام صنایع و حوزه های صنعتـی و فناورانه مورد کاربرد 

قـرار گرفتـه  اسـت. در صنعـت حمل ونقـل مباحـث مربـوط بـه هوشمندسـازی به صورت گسـترده مورد اسـتفاده قرار می گیرد کـه کاربردهایش 

روزبـه روز درحـال افزایـش اسـت.«وی در ادامـه افـزود: »خوشـبختانه بالـغ بـر 200 شـرکت دانش بنیـان در حـوزه حمل ونقـل هوشـمند فعال 

هسـتند؛ البتـه شـرکت هایی هسـتند کـه در زمینـه سـخت افزار و نرم افـزار و محصـولات دیگـری فعالیـت دارنـد کـه در زمره شـرکت های خلاق 

قـرار می گیرنـد و اگرچـه دانـش محصولات شـان بـه میـزان محصـولات شـرکت  های دانش بنیـان نیسـت امـا نـوآوری به همـراه دارنـد و باعـث 

افزایش بهره وری سـامانه های حمل ونقل که مورد اسـتفاده صنایع داخلی کشـور قرار می گیرند، می شـوند.« مسـئول حوزه هوشمندسـازی 

سـتاد توسـعه فناوری هـای فضایـی و حمل ونقـل پیشـرفته معاونـت علمی اضافـه کرد: »معاونت علمی و فناوری ریاسـت جمهوری در راسـتای 

صـادرات، حمایت هایـی از محصـولات دانش بنیـان و خـلاق می کنـد تا بتوانند با دریافت اسـتانداردهای بین المللی وارد بازارهای بین المللی 

شـوند. همچنیـن معاونـت بـرای حضـور شـرکت ها در نمایشـگاه های خارجـی و بین المللی مرتبط با حوزه حمل ونقل هوشـمند و لینک شـدن 

بـا مشـتری های خـارج از کشـور حمایت هایـی ازطریـق کریـدور صـادرات و مرکـز تعامـلات بین المللی علـم و فناوری انجـام می دهد.«

تاسیس شرکت با مسئولیت محدود علم گستر رامونا در تاریخ 1399/05/29 به شماره 

ثبت 563733 به شناســـه ملی 14009377618 ثبت و امضا ذیل دفاتر تکمیل 

گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی می گردد. موضوع فعالیت: 

تولید و ارائه رایانه، تولید و ارائه دستگاه های جانبی، تولید و پشتیبانی نرم افزارهای 

ســـفارش مشتری، ارائه و پشتیبانی بسته های نرم افزاری و سی دی اطلاعاتی تولید 

داخل، خدمات شبکه های اطلاع رسانی با رعایت ضوابط ثبت شرکت ها، به منظور 

ارائه خدمات رایانه ای به شهروندان درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع 

ذیربـــط مدت فعالیت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی: اســـتان تهران - 

منطقه 14، شهرســـتان تهران، بخش مرکزی، شهر تهران، محله جنت آباد مرکزی، 

کوچه مهســـتان دوم، کوچه خرداد، پلاک 14، طبقه سوم، واحد شرقی کدپستی 

1474877648 ســـرمایه شخصیت حقوقی عبارت اســـت از مبلغ 4,000,000 

ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا آقای امید نصیری پویا به شماره ملی 

0018360238 دارنده 2000000 ریال سهم الشرکه خانم رقیه سلیقه دار به شماره 

ملی 0049055070 دارنده 2000000 ریال سهم الشرکه اعضای هیات مدیره آقای 

امید نصیری پویا به شماره ملی 0018360238 و به سمت عضو هیات مدیره به مدت 

نامحدود و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود خانم رقیه سلیقه دار به شماره ملی 

0049055070 و به ســـمت رئیس هیات مدیره به مدت نامحدود و به سمت عضو 

هیات مدیره به مدت نامحدود دارندگان حق امضا: کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور 

شرکت ازقبیل چک، سفته، بروات، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه ها و 

اوراق عادی و اداری با امضای امید نصیری پویا همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. 

اختیارات مدیر عامل: طبق اساسنامه روزنامه کثیرالانتشار فرهیختگان جهت درج 

آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور 

پروانه فعالیت نمی باشد. 

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور

 اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )9692۰۰(


